
PROTOKOLL nr 9
vid sammanträde i Djurgårdens IF:s Överstyrelse 
den 18/3 1974 på Stadion.

Närvarande: Roland Erixon, v. ordf.,
Reine Gustafsson, 
Rolf Theblin, 
Hilding Lövdahl, 
Kaj Alm, 
Karl Liliequist.

§ 108: Föredragning av protokoll:

Föredrogs protokoll nr 8 av den 25/2 1974, vil
ket med kompletteringar i enlighet med det föl
jande godkändes och justerades i föreliggande skick.

I fråga om § 94 (Nedprutat bingotillstånd) Upplystes 
(RF-besked om sekreteraren givet uppdrag att identifiera
partner i bingo) Djurgårdens partner på den förlustgivande bingon

på Virveln, Simklubben Sälen, kunde redovisas i 
form av besked från Riksidrottsförbundet att denna 
klubb ej ingår i RF och ej heller inom Stockholms 
Idrottsförbund bedrivit någon idrottslig verksamhet. 
Därmed kunde anses som troligt att Sälen var en 
bulvanklubb för än så länge okända personer och att 
någon juridisk möjlighet att binda klubben vid 
dess bingomedverkan med DIF med skyldighet att be
tala sin del av ett underskott på 26.000 kr. ej 
kunde beräknas föreligga.
Beslut: Roland Erixon tar kontakt med Ulf Örnmarker 
i DIF:s lotteristyrelse för information,

§ 109: Höjd lokalhyra 
för fäktning:

Noterades att SL höjt hyran för fäktlokalen i Ropsten 
från kr. 8.000 pr kvartal till kr. 10.068 och att 
Rolf Theblin i skrivelse till Idrottsförvaltningen 
delgivit DIF:s synpunkter i ärendet = oaccetabel 
hyresökning.

§ 110: Lån till fotbollssektionen:
Efter föredragning av Gunnar Lundqvist och Gunnar 
B. Janson om fotbollssektionens ekonomiska läge 
och efter meddelande av Reine Gustafsson att från huvud
kassan utlånats kr. 5.000:- beslöts om en låne
summa på kr. 30.000:- att återbetalas allt efter 
som kassatillskott från allsvenska matcher och
tipstotocupen ger möjligheter härtill.

(forts.)
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(forts. ÖS—protokoll nr 9 i DIF den 18/3/74)

§ 116: Ishockeyanmälan:

Anmäldes skrivelse i kopia från ishockey/ungdons- 
sektionens ordf. Rune Andersson till Stockholms 
Ishockeyförbund med begäran att förbundet måtte 
avstänga Lars Branje och Peter Carlsson från alla 
former av ledaruppdrag på grund av "osportslig verk
samhet och bedrägligt förfarande”.

§ 117: Fördelning av kommunala 
ungdomsbidrag:

Kompletterades i protokoll nr 0/74 § 96 återgivna 
summor för ungdomsbidragen från Idrottsförvaltningen 
ned de av Rolf Theblin/Reine Gustafsson framarbetade 
fördelningsbeloppen i enlighet med följande: 

bandy: 2.250 (3.000), bordtennis: 2.250 (3.000), 
bowling: 750 (1.000), boxning: 3.450 (4.500), 
brottning: 6.300 (9.000), cykel: 3.750 (5.000), 
fotboll: 14.900 (20.000), fäktning: 9.000 (12.000), 
handboll: 2.600 (3.500), ishockey: 6.700 (9.000), 
konståkning: 7.450 (10.000), orientering: 750 (1.000), 
bob: 750 (1.000), skidor: 5.200 (7.000).

Inom parentes återgivet årsbelopp i enlighet ned 
Idrottsförvaltningens direktiv.

§ 118: Extra materialanslag:

Föredrogs skrivelse från Idrottsförvaltningen av 
den 15/3 1974 med meddelande om extra material- 
anslag för ungdomsverksamhet i brottning (kr. 1.000:-), 
konståkning (kr. 500:-) och bobsleigh (kr. 1.000:-) 
gällande material utanför centralupphandling. Be
loppen utbetalas efter företeende av originalveri
fikationer senast den 1.10.74. Skrivelsen går i 
kopia till resp. sektioner.

§ 119: Djurgårdaren:

Beslöts skicka ut krav på ännu ej betalda annonsfak
turor för Djurgården 1972/73.

§ 120: Stadgeärendena:

Inför det till den 21/3 utsatta arbetssammanträdet 
med stadgarnas översyn anmäldes dels vissa återbud 
till mötet dels uppfattningen att stadgeförslaget 
kunde tas i föreliggande förslag till sammanträdet 
i Förtroenderådet den 23/4.

§ 121: Nästa sammanträde:

Beslöts att hålla nästa sammanträde i ÖS den 1/4 1974 
kl. 18.15.

§ 122: Nya blasermärken:

Förelade Kaj sammanträdet olika förslag till ett nytt 
blaser-märke, av vilka ett (stort kronmärke) gavs 
förhandsgillande med förslag dock att komplettera 
det med ett par smärre slingor runt föreningens 
stiftelseår 1891. Snabb framställning önskades.
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§ 111: Reklan och spelare
övergångar:

Rapporterades av fotbollsledningen vissa svårigheter 
med reklamöverenskommelse för A-lagströjan, medan 
annonsanskaffningen till programmet gått bättre. 
Upptogs till diskussion även spelareövergångar med 
”Lex Laddala” som en principfråga (stängning på 1 år 
eller accepterande en symbolisk övergångssumma för 
f.d. Skellefteåspelaren, som återvänt hem utan att 
ens formellt ta avsked av den klubb, som svarat för 
hans bärgning under senare år).

§ 112: Tackskrivelse:
Föredrogs tackskrivelse från Béla Rerrich för er
hållet resestipendium (8:97).
Noterades ett från många håll inom föreningen framfört 
tack för en trivsam födelsedagsfest den 12/3 på 
Skansen och Stadion med nytt deltagarerekord.

§ 113: Idrott i ”annan” 
gren än sektionens:

Sedan skidlöparesektionen meddelat sig bli stängd 
från deltagande i friidrottstävlingar om DIF vidhöll 
beslutet upphöra med medlemskap i sådana special
förbund, i vilka föreningen ej längre har aktiv verk
samhet, beslöts tillåta sektionen betala årsavgift 
i Svenska Friidrottsförbundet. I fråga om curling och 
tennis ingen ändring med möjlighet dock att återgå 
som medlem i resp. specialförbund, när aktiv sek
tionsverksamhet åter kommer i gång.
Diskuterades det principiellt försvarbara att viss 
sektion tävlar i ”annan” idrott. Konsekvensen kan 
bli att boxare börjar tävla i volleyboll, fäktare i 
kanot, ishockeyspelare i pistolskytte etc. med tvång 
för förening att ansluta sig till ytterligare special
förbund.

§ 114: Ungdomslistor i fäktning:

Rapporterade Kaj Alm om vissa fäktningsärenden med 
bl.a. efterlysta förteckningar över sektionens ung
doms-namnlistor. Beslöts låta kansliet undersöka 
i vad mån namnen återfinnes i föreningens medlems
register,

§ 113: Flyttning
av bowlingverksarahet:

Ur erhållet styrelseprotokoll av den 16/1 från bow
lingsektionen noterades förslag från Kaj Alm om att 
flytta ut ungdomsverksamheten till den nya Wårbyhallen. 
Efter beslut i enlighet härmed har från DIF gått ut 
en skrivelse till traktens skolrektorer med besked 
att ett 30-tal ungdomar kan tas om hand för instruk
tion.

(forts.)
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§ 116: Ishockeyanmälan:

Anmäldes skrivelse i kopia från ishockey/ungdons- 
sektionens ordf. Rune Andersson till Stockholms 
Ishockeyförbund med begäran att förbundet måtte 
avstänga Lars Branje och Peter Carlsson från alla 
former av ledaruppdrag på grund av ”osportslig verk
samhet och bedrägligt förfarande”.

§ 117: Fördelning av kommunala 
ungdomsbidrag:

Kompletterades i protokoll nr 8/74 § 96 återgivna 
summor för ungdomsbidragen från Idrottsförvaltningen 
ned de av Rolf Theblin/Reine Gustafsson framarbetade 
fördelningsbeloppen i enlighet med följande: 

bandy: 2.250 (3.000), bordtennis: 2.250 (3.000), 
bowling: 750 (1.000), boxning: 3.450 (4.500), 
brottning: 6.300 (9.000), cykel: 3.750 (5.000), 
fotboll: 14.900 (20.000), fäktning: 9.000 (12.000), 
handboll: 2.600 (3.500), ishockey: 6.700 (9.000), 
konståkning: 7.450 (10.000), orientering: 750 (1.000), 
bob: 750 (1.000), skidor: 5.200 (7.000).

Inom parentes återgivet årsbelopp i enlighet ned 
Idrottsförvaltningens direktiv.

§ 118: Extra materialanslag:

Föredrogs skrivelse från Idrottsförvaltningen av 
den 15/3 1974 med meddelande om extra material
anslag för ungdomsverksamhet i brottning (kr. 1.000:-), 
konståkning (kr. 500:-) och bobsleigh (kr. 1.000:-) 
gällande material utanför centralupphandling. Be
loppen utbetalas efter företeende av originalveri
fikationer senast den 1.10.74. Skrivelsen går i 
kopia till resp. sektioner.

§ 119: Djurgårdaren:

Beslöts skicka ut krav på ännu ej betalda annonsfak
turor för Djurgården 1972/73.

§120: Stadgeärendena:

Inför det till den 21/3 utsatta arbetssammanträdet 
med stadgarnas översyn anmäldes dels vissa återbud 
till mötet dels uppfattningen att stadgeförslaget 
kunde tas i föreliggande förslag till sammanträdet 
i Förtroenderådet den 23/4.

§ 121: Nästa sammanträde:

Beslöts att hålla nästa sammanträde i ÖS den 1/4 1974 
kl. 18.15.

§ 122: Nya blasermärkent

Förelade Kaj sammanträdet olika förslag till ett nytt 
blaser-märke, av vilka ett (stort kronmärke) gavs 
förhandsgillande med förslag dock att komplettera 
det med ett par smärre slingor runt föreningens 
stiftelseår 1891. Snabb framställning önskades.


